



§1. Mötet öppnas

Martin öppnar mötet.

Närvarande är Martina Svensson, Martin Nordevik, Britta Abenius, Josefine Petersson, Maria-Therese Svensson och Amanda Elzer.

Frånvarande är Anna Sundalen, Elin Sehlstedt och Robban Olsson.

§2. a) Val av sekreterare

Josefine blir vald till sekreterare.

b) Val av justerare

Maria Therese blir vald till justerare.

§3. Godkännande av dagordning

Dagordningen går igenom och godkänns.

§4. Föregående mötesprotokoll.

Föregående mötesprotokoll går igenom.

§5. Kvarstående punkter.

- **Skylt trivselregler**

Marie-Therese printar i A3 och laminerar.

- **Klubbfest 24 maj kl. 19:00**

En blänkare har gått ut, snart en ny blänkare med där mer information presenteras. Martina koordinerar.

- **Fixar-dagarna 18 och 24 april**

Information kommer om att ta med sekator, grensåg, kratta, spade etc. skickas ut. En **To do** lista är påbörjad och fylls på allteftersom vi kommer på saker som behöver göras. Vi ordnar korvgrillning eller fika till dom som är med.

- **Avtal med kommunen**

Martin har en dialog om att teckna avtal.

- **Räddningstjänsten**

Martin meddelar dom att vi kan ta el-kostnaden från januari 2024.

§6. **Sektorer**



a) Ekonomi, Josefine rapporterar

- De flesta kommande kursdeltagare har betalat in.
- Dom som inte är medlem i Tjörns Bk påminns att betala medlemsavgift, Josefine meddelar den som håller i kursen.

b) PR-info, Amanda rapporterar

- Hemsidan funkar som den ska och allt som är aktuellt är uppdaterat.
- SBK/SBK tävling svajar fortfarande lite grand.

c) Lydnad, bruks, Martina rapporterar

- Planeringsmöte för kommande tävlingar har genomförts och det mesta är klart. Det fattas funktionärer till köket.
- Till hösten den 5/10 planeras en lydnadstävling i alla fyra klasserna.

d) HUS, Britta rapporterar

- Vi har många kurser igång just nu: Valpkurs, Agility, Fortsättning/allmänlydnad, Nosework, Aktiveringskurs mm.

e) RUS

- Nästa MH genomförs 14/4, hittills är det 6 anmälda.

f) Agility,

- Tunnlarna tvättas på fixardarna.

g) Rally, Amanda rapporterar

- Öppna träningar på onsdagar från 1/5. Vi turas om att arrangera.
- Vi ska försöka att nån av gångerna ha Prova på för nybörjare.
- Vi planerar att ha en 2 dagars helgtävling med alla 4 klasserna i slutet av augusti eller mitten av september.

h) Stuga, Martin rapporterar

- Treson el kommer i veckan och påbörjar arbetet med genomgång av elen i stugan.

i) Köket,

- En inköpslista är gjord och den skickas till Robban inom kort.
- Kolla med Elin om hon kan köpa in träningsgodis som vi kan sälja.
- Kolla med Carina om hon kan köpa in mer träningsleksaker som vi arrangerar för försäljning på ett snyggt sätt.
- Ett förslag kom upp om att ha ett försäljningsbord där man kan sälja sina begagnade/nya hundgrejer man inte använder.

j) Distriktet, Martin rapporterar

- Inget att rapportera

§7. Övriga frågor

- *Angelika föreslår att vi skickar ett välkomstmail till nya medlemmar med praktisk information och trivselregler.*



Mötet avslutas

Nästa möte 2/5 kl 18.00, som efterföljs av medlemsmöte kl 19:00

Ordförande

Sekreterare

Justerare

Martin Nordevik

Josefine Petersson

Maria Therese Svensson